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Er worden gesprekken ingepland met enkele betrokken organisaties, over de intentie om een nieuw ruimtelijk-
economisch programma te starten gericht op Medemblik-stad. De reden voor een nieuw gemeentelijk 
programma, is dat we beter willen kunnen sturen op samenhang, kwaliteit en tempo van ontwikkelingen die op 
stapel staan in de kern Medemblik. In de gesprekken willen we graag advies ophalen. Over de resultaten zullen 
we u informeren. 

 


